
RAPORT DE ACTIVITATE
al anului 2008

Cu ocazia alegerilor locale din 2008 am cdgtigat mandat de consilier local al

partidului UCM - MPP . La constituirea comisiilor de specialitate prima mea opliune a
-fost 

comisia economicd iar a doua comisia jr:ridic6. Am ales aceleagi comisii in care am

desfErgur at activitatea in timpul mandatului 2000 - 2004. in comisia economicd am fost

propus in funcfia de secretar.
in parcursul activitatii mele in primul rdnd m- au interesat problemele economice

, financiare, cele legate de funclionarea societi{ilor qi a institufilor subordonate precum 9i

cele de protecfia mediului.
O temd importantd a fost de exemplu stabilirea tarifelor de 3pA qi canalizare a

societdlii GOSp-Cbfrn SA precum qi nivelul redevenlei societdfii. in cazvltarifelor am

elaborat o propunere alternativd - de nivel mai scdzut - pentru ca modificareatarifelor sd

aibd o influenld mai micd asupra populaliei, gi sd indeamnd conducerea societdlii la o

activitate mai eficientd.
Cealalti temd pe care l-am urmdrit a fost tematica impozitelor gi tar<elor locale,

urmdrirea gi imbundtil[ireaacestor hotnriri de consiliu . $i aici am propus modificdri la

pgnctele unde am apreciat cd nivelul este prea scdzut. De exemplu : taxele de parcare.

Am suslinut orice inifiativd pe care l-am considerat cd serveqte interesele pe

termen lung a cetilenilor oragului gi am fost impotriva futuror propunerilor la care am

observat c[ sunt contrare intereselor cetilenilor-
M-am ocupat in mod special de piscina oragului. Am purtat disculii cu directorul

unitalii gi cu viceprimarul responsabil pentru unitate legat de funcfionarea piscinei gi

introduc erea noului sistem de acces.

Cu frecvenfa lunard am finut ore de audien!6 pentru cetilfenii oraqului. Cererile,

problemele am prezentatprimarului gi viceprimarilor pentru solulionare : de exemplu :

starea strdzilor, a trotuarelor, problemele legate de circulafie, cele ale asociafiilor de

proprietari.
in afara lunii august - cdnd am petrecut concediul de odihnd - irm participat la

gedinfele consiliului, a comisiilor de specialitate linute la primlrie qi la sediile unitafilor.
Am lipsit numai in cazuri excepfionale - din cauza sarcinilor de serviciu urgente. Am
participat la forumurile pentru cetdleni orgartizate de cdtre UCM - MPP unde am

dezbdtut diverse teme.
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